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DAGSORDEN LUNDEBJERGGÅRD CENTERRÅDSMØDE 19. april 2024. 

KL. 10.00 

Referent: René Christiansen. Ordstyrer: Carsten Eriksen 

 

Deltagere: Jørgen Olsen, René Christiansen, Torben Mundt, Jørgen Overby Kiel, 

Carsten Eriksen, Aage Pedersen, Bent Hansen,  Vibeke Davids Hansen, Hanne 

Blomhøj,  Annette Wichmann Hegerlund og Stefan Valbjørn. 

Fraværende: Lone Lundø, Lene Ancher Nygaard og Dorthe Grønbeck, 

 

Bent oplyste, at han pr. 1. august 2024 flytter til anden kommune og vil være 

begrænset i vagter i juni og juli. Til næste møde udarbejder Bent en opgaveliste til 

brug for opgavefordeling blandt centerrådets medlemmer 

 

1. Godkendelse dagsorden. 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra 5. april 2024  

Vibeke oplyste at ansøgningen skulle rettes til Spar Nord og ikke Nordea bank som 

det fremgik af referatet. 

Referatet herefter godkendt 

 

3. Formanden/Alle orienterer. 

a. Henvendelse til borgmester om brugere af Cafeen. 

Der er formentlig tale om udenbyes borgere som kommer og spiser. 

Centerrådet tager dette til efterretning 

     b.Foredrag Cafeen 17.04. 

 Få deltagere. Vi fortsætter med foredragene 

b. Byttemarked? 

Indtil videre siger centerrådet nej tak. 

Der var bemærkninger til at formanden fremover tømmer forslagskassen og 

forelægger de indkomne forslag for centerrådet. 

 

4. Status: Godkendelse af fremsendt vedtægtsændring. Se herunder.  

 

“Valget er hemmeligt og indledes umiddelbart efter årsmødet og strækker sig over 

14 dage. Kandidaterne opstilles på stemmesedlen i tilfældig rækkefølge efter 

lodtrækning. Er antallet af kandidater færre end der skal indvælges foretages der 

ikke valg. Kandidaterne er derfor valgt uden afstemning.” 

 

"Senest 8 dage før Årsmødet skal kandidater have meldt sig til fungerende formand 

for Centerrådet. Man kan således ikke melde sig som kandidat på selve Årsmødet." 

Der er intet nyt. 
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a. Forsikring: Status. Tolleruphøj vil gerne deltage i mødet med 

administrationen.  

Centerrådet tager dette til efterretning 

 

5  Status: Økonomi 

a. Indkøb 20 blå stabelbar stole med blåt betræk Kr. 6.500, finansieres af 

Valdemars Arv. 

b. Udlevering gavekort - 10.04. til køkkenpersonerne og 06.06. til øvrige frivillige. 

Til efterretning 

c. Salg af ting produceret på Lundebjerggård - hvilken kasse?? 

Udsættes. 

d. Fondsmidler - Nødvendigt? 

Vibeke anbefaler at centerrådet til næste møde har et eller flere konkrete 

forslag. Der er ansøgningsfrist 12. maj 2024 

En del af centerrådet ønskede at der mindst hvert 3 måned blev foretaget og 

udleveret inden mødet en regnskabsoversigt over forbruget herunder tillige af arven. 

Det blev også nævnt at formændene for udvalgene nu skulle fremkomme med 

budgetforslag for året 2024 til kassereren, så Centerrådet kunne vedtage et samlet 

budget. 

 

6. Udvalgene 

a. Banko 12.04.  

Der var et overskud på ca. 2.600 kr. Der var tilfredshed med de nye poser 

med brikker til 10 kr. og de nye sammenhængende 6 spilleplader. 

Næste banko er til september. 

b. Udflugt. Hillerødturen 18.04.  

Der var enighed om, at billetter skal vises og afleveres. Hvis det af en eller 

anden grund ikke kan ske bør det kræves at billetten forvises centervagten 

dagen efter arrangementet. 

Der var enighed om at deltagere skal være selvhjulpne 

Det var vist nok en succes for alle 53 deltagere. 

c. LundebjergNyt udkommet.  

Til efterretning. Centervagten ligge svarene på de 5 fejl i Formandens dueslag 

d. Hjertestarterkursus d.d. 

Følgende deltager: Hanne, Jørgen O., Aage, Jørgen K, René, Stefan Annette, 

Torben og én bruger. Der bliver udleveret et deltagerbevis for 

hjerteredderkurset. 

 

07. Udestående. Hvad kan streges? 

Fra den 22. marts og frem til den 19. april blev de udestående gennemgået 25 

punkter Herefter er følgende fortsat udestående: 

1. Forsikring af frivillige. (Åge og Jørgen O) 

2. Mærsk fonden (Stefan) 

3. Foto af inventar (Jørgen og René) 
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4. Bedre belysning i cafeen (Bent) 

5. Udlån af lokaler (klare og ensartede regler samt bestillingsterminer) 

6. Billardborde (Lene) 

7. 13. Dorthe om trykning af Lundebjerg Nyt, skal være på 130 gr. silk.         

undersøger prisniveau. 

8. ”Bordet rundt” skal det flyttes frem på dagsordenen. 

9. Rensning (pris) af stole (Lene) 

10. Bent om diverse opgaver med tekniskforvaltning, herunder opmaling af P 

båse. 

 

08. Bordet rundt. 

 Carsten: Det er Jørgen K som er ansvarlig for Træningskøkkenet 

 Aage om Bents opgaver 

 René om ønske til skriftlige regler for udleje og udlån af salonen, nu hvor der 

ikke er helt samme regler som for udlån af kommunale lokaler. Carsten 

udarbejder regler som forelægges centerrådet. 

 Bent om bestilling af skilte til centerrådet og kommunal arrangement den 31. 

maj. Og Centerrådet er enig i, at Helle Jensen skal aflevere nøglen 

 Annette: Ønske fra Jan om at vi igen ændre deltager på motionsholdene til 12 

i stedet for 14. Dette tog centerrådet til efterretning 

 Torben om fodboldsarrangement torsdag den 20. juni 

 Jørgen K om ølbrygningen. Der var mange udsagn. Jørgen K vil efter mange 

bemærkninger prøve at se om beholderen kunne være i snedkerværkstedet. 

 Jørgen K. vil luse ud i skabene i træningskøkkenet. Bent havde en ide til at 

der blev lavet en nøgle til træningskøkkenet som fik sammen hæng med et 

ene skab 

 

 

09. Næste møde fredag den 03.05. Kl. 9.30. 


